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Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 

   
De digitale commissie vindt plaats op woensdag 9  september  2020 om  19:30  uur. 
Omwille van de coronacrisis zal dit een besloten commissie zijn. 
De ppt die zal gebruikt worden, zal zo vlug mogelijk op de website geplaatst worden. 
 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Basisschool:  vernieuwde schoolreglement  en vaststelling en aanwending van de omkadering voor 
schooljaar 2020-2021  

 Aanvragen KunstKuur door de Stedelijke Academie voor Muziek, Woord en Dans 

 Mandaat aan OVSG voor de ondertekening van algemene protocollen voor de elektronische doorgifte 
van persoonsgegevens tussen instanties 

 Premiestelsels kernwinkelgebied en overgangszone i.k.v. kernvsterkend beleid 

 Afbakening van het kernwinkelgebied, overgangszones en aanloopstraten in kader van 
kernversterkend beleid en aanpassing richtlijn kleinhandelszones 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Masterplan Openbare Verlichting 

 Aanbod openbare verlichting door de distributienetbeheerder IVEKA, inbreng verlichtingstoestellen, 
lichtbronnen en steunen en kennisneming bijhorend reglement 

 Vragen van raadslid Luc Debondt: 

 Picknickbanken : 
Wat de ontsmetting van deze banken ? 

Horeca is verplicht na elke bezoek tafels en stoelen te ontsmetten 
Zwerfvuil rond deze banken 

Wie zorgt er voor het opruimen van achtergelaten zwerfvuil ? 
Gebruik van de banken door ouderen en gehandicapten 

 Stand van zaken route Stadslijn 2 

 Mail van 25 juli 2020 van Natuurpunt Turhoutse Kempen i.v.m. de problematiek in het 
natuurgebied Winkelsbroek. 

 Vraag van raadslid Peter Roes 
Vorige legislatuur zou men een bomenplan opstellen voor gans de stad. In het begin van deze 
legislatuur hebben we even over het bomenplan gesproken, maar er was nog wel werk aan en de 
diensten moesten nog een en ander bekijken . 
Kan de schepen vertellen wat de diensten intussen reeds gedaan hebben rond het bomenplan en 
wat hun bevindingen zijn . 
Welke maatregelen zullen er genomen worden op bepaalde plaatsen in de stad? 
Graag een toelichting van de schepen. 



Graag een stand van zaken 

 Vraag van raadslid Rudy Elst: 
Zoals u ongetwijfeld weet zijn er in onze stad een groot aantal mensen die het moeilijk hebben 
om de eindjes aan elkaar te knopen en zich moeten wenden tot instanties zoals CAW en OCMW 
voor hulp en financiële steun. Ook zien wij vanuit deze groep een steeds groeiend aantal beroep 
doen op de diensten van de sociale kruidenier, de voedselbank zoals dat in de volksmond 
genoemd wordt. 
Veel van onze Turnhoutse burgers zijn dierenliefhebbers en hebben 1 of meerdere kleine 
huisdieren. Dit geldt ook voor de mensen die al dan niet tijdelijk met financiële problemen te 
maken hebben. Een huisdier verzorgen kost geld, geld dat er dikwijls niet is. Omdat er niet 
voldoende financiële middelen zijn kunnen mensen hun trouwe viervoeters soms niet de juiste 
voeding of verzorging geven. Daarom willen wij vanuit onze partij TIM het idee lanceren om een 
dierenvoedselbank te openen. De voeding die we kunnen aanbieden kan gehaald worden uit 
giften van zowel privé personen als van dierenspeciaalzaken die droge dierenvoeding kunnen 
schenken die tegen de vervaldatum zijn of waar de verpakking van beschadigd is. Later kan dit 
eventueel uitgebreid worden met producten zoals mandjes, speelgoed, leibandjes ed. 
Hiervoor zou nog een locatie moeten gevonden worden van waaruit deze dierenvoedselbank 
potentiële klanten kan bedienen. Omdat we bij de sociale kruidenier regelmatig de vraag krijgen 
naar dierenvoeding lijkt het ons een geschikte aanvulling van het aanbod.  
Daarom Mevrouw de schepen wenden wij ons tot u in de hoop dat u de idee genegen bent en 
hiervan de mogelijkheden wil onderzoeken. Ik wil nog even meegeven dat we voor de uitwerking 
hiervan beroep kunnen doen op vrijwilligers die er zeker zijn binnen de TIM familie en 
waarschijnlijk na bevraging ook bij anderen. 

 Vraag van raadslid Reccino Van Lommel 
De toekomst van elektrische personenwagens in Turnhout. 
Hoe langer hoe meer wordt vanuit de hogere overheden aangestuurd op een vergroening van het 
wagenpark. In de komende jaren zullen door autofabrikanten heel wat elektrische modellen op de 
markt worden gebracht. Bovendien maken inwoners in onze stad de overweging om al dan niet 
over te gaan tot de aankoop van een “schone” wagen, maar stellen ze vast dat het opladen van 
een elektrisch voertuig geen evidentie is in bepaalde delen van onze stad. Eerder gaf het bestuur 
te kennen dat het samen met Fluvius tegen 2020 23 laadpalen wilden plaatsen waaraan telkens 
twee voertuigen tegelijk kunnen laden. 
1. Wat is de stand van zaken rond het actieplan op korte en langere termijn voor 
laadmogelijkheden in onze stad in het algemeen, dewelke de aangroei van elektrische voertuigen 
mogelijk moet maken? 
2. Op welke wijze kunnen bewoners die niet beschikken over een oprit hun voertuigen opladen 
met behulp van eigen elektriciteit? 
3. Wat is het groeiplan voor openbare elektrische laadpalen in de komende jaren? Welke 
oplaadvermogens zullen ter beschikking worden gesteld? 

 Vragen van raadslid Mario Geys 

 Problematiek parkeren vrachtwagens. 
Op de commissie van 20 mei jl. verklaarde schepen Boogers dat men deze problematiek 
best aangepakt op het niveau van ‘de vervoersregio’. Gelet op de urgentie van de 
problematiek, had ik dan ook graag geweten welke initiatieven er ondertussen zijn 
genomen om deze aangelegenheid te agenderen en te bespreken op het niveau van ‘de 
vervoersregio’. Mocht dit nog niet gebeurd zijn, zou ik willen vernemen voor wanneer 
een initiatief voorzien is. 

 Traditionele Gheyntjesworp. 
Dit jaar vond de traditionele Gheyntjesworp niet plaats als afsluiter van de kermis en de 
zomer in Turnhout. Dit is een jaarlijkse leuke gebeurtenis voor tal van kinderen, in het 
bijzonder voor zij die naar het eerste leerjaar gaan. Zij worden immers altijd naar voor 
geroepen om op de eerste rij te komen staan. Zij kijken daar dan ook altijd erg naar uit. 
 Wordt deze traditie definitief opgeheven? 
 Als er volgend jaar toch weer een Gheyntjesworp zou plaatsvinden, worden dan de 

kinderen die naar het eerste én het tweede leerjaar gaan naar voor geroepen? 

 Punten agenda gemeenteraad 



 Uit het college 
 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 

 


